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Predlog dnevnega reda 9.seje
ZBOROV SKUPŠČINE OBCINE
LJUBUANA CENTER, Kl BO
PREDVIDOMA 24. 4.1975 V VELIKI
DVORANI NA MAGISTRATU,
MESTNITRG 1

1. Potrditev zapisnika'in poročila o izvršitvi
sklepov,

2. Vprašanja delegatov,
3. Obravnava predloga programa dela skup-

ščine občine Ljubljana Center za leto 1975,
4. Obravnava predloga smernic družbenoeko-

norhskega razvoja občine Ljubljana Center
za leto 1975,

5. Sprejem dogovora o politiki stanarin v le-
tu 1975,

6. Predlog odloka o posebnem občinskem
davku od prometa proizvodov in od plačil
za storitve.

7. Predlog za podelitev nagrad občine za le-
to 1975,

8. Poročilo o ppegledu zaključnega računa
davkov občanov za leto 1974,

9. Zahtevek za potrditev ustanovitvene po-
godbe zadruge avtotaksistov.

OBVESTILO DELEGATOM
V današnji prilogi za 9. sejo zborov skUpščine
cbčine Ljubljana Center objavljamo gradivo
za 1., 3., 4., 6. in 8. točko dnevnega reda. Gra-
divo za točke 2, 5, 7 in 9 bomo posredovali
predsednikom konferenc delegacij in vodjem
delegacij v KS pozneje.
Po obravnavi vseh gradiv za 9. sejo zborov SO
Ljubtjana Center pošljite pismene pripombe
in predloge najmanj tri dni pred zasedanjem
zborov sekretariatu SO.

Sekretariat skupščine



Točka 1a

Izvleček iz zapisnika
i. skupne seje vseh zborov skupščine obcine Ljubljana Cen-
ter, fci Je bila v torek 25.3.1975 ob 17. uri v vriiki sejni dvo.
rani na Magistratu.

Sejo je vodil predsednik skupšoine Drago Flis.
Zapisnik seje je vodil sekretar skupščine Ivan Hafner.
Na osnovi 34. člena začasnega poslovnika o delu skup-

ščine je bila predlagana dodatna to6ka k dnevnemu redu:
»Predlog odloka o ustanovitvi obdinskega štaba teritorialne
obrambe«.

Predlog za dopolnitev dnevnega reda je bil soglasno
sprejet.

Na skupni seji je bil obravnavan naslednji
DNEVNI RED:

1. Potrditev zaplsnika 3. skupne seje vseh zborov in po-
ročila o izvršitvi sklepov, s

2. Predlog odloka o organizaciji občinskih organov v
času vojne,

3. Predlog odloka o iistanovitvi občinskega štaba terito-
rialne obrambe,

4. Obravnava osnutka smernic družbeno-ekonomskega
razvoja obdlne Ljubljana Center za leto 1975,

5. Informacija o poteku družbenega dogovarjanja in fi-
nanciranja skupne porabe za leto 1975.

PoroČila komisij za verifikacijo mandatOv delegatov za
4. Skupno sejo. • x

LOJZE LAKNER: Komlsija za verifikacijo pooblastil
in Imunitetna vprašanja delegatov zbora krajevnfti skupno-
sti skupščine občine Ljubljana Center je pregledala poobla-
stila delegatov za 4. skupno sejo zbora krajevnih skupnosti
dne 25. 3. 1975.

Komisija je ugotovila, da je od skupno 35 delegatskih
mest v zboru predložilo pooblastila 34 delegatov.

ANDREJ ANZIC je kot tajnik DPZ poročal, da je-od
30 delegatskih mest v DPZ prisotnfh' 20 delegatov, odsotnost
je opravičilo 9 delegatov, 1 neopravičeno odsoten.

ANICA ŽALIK: Komfeija za verifikacijo pooblastil in imu-
nitetna vprašanja delegatov zbora združenega dela skupščine
občine Ijjubljana Center je pregledala pooblastila delegatov
za 4. skupno in 8. sejo zbora združenega dela dne 25. 3.1975.

Komisrja je ugotovila, da je od. skupno 60 delegatskih
mest v zboru predložilo pooblastila 54 delegatov, 3 delegati
so izostanek opravičili, 3 delegati odsotnosti niso opravičili.

Vsa pooblastila so pravnoveljavna.
Predsednik skupščine je na ppdlagi pcxlanih poročfl ugo-

tovil, da je 4. skupna seja vseh zborov skupšdine sklepčna,
od 125 delegatskih mest je prisotnih 107 delegatav.
K 1. točki dnevnega reda:

Na izvleček zapisnika 3. skupne seje in poročila o izvr-
šitvi sklepov ni bilo pripomb. Izvleček zapisnika in poročilo
o izvršitvi sklepov sta bila soglasno potrjena.

. K 2. točki dnevnega retla:
Predlog odloka o organizaciji občinskih organov v času

vojne je prebral tajnik odbora za SLO občine tov. Mavrin
Tone. Predsednik skupščine je uvodoma pojasnil, da zaradr
zaupne všebine odlok ni razmnožen in tudi ne bo objavljen
v uradnem listu SR Slovenije.

SKLEP: Vsi trije zbori so predlog odloka o organizaciji
občinskih organov v času vojne soglasno sprejeli.
K 3. točki dnevnega reda:

Predlog odloka o ustanovitvi občinskega štaba teritorialne
obrambe. Uvodno obrazložitev je podal tov. Mavrin Tone.
Raaprave ni bilo.

SKLEP: Vsi trije zbori so predlog odloka o ustanovitvi
občinskega štaba teritorialne obrambe soglasno sprejeli.
K 4. točki dnevnega reda:

TJvodno obrazložitev k osnutku smerrac družbeno-eikonom-
skega razvoja občine Ljubljana Center za leto 1975 je podal
član IS občine Slavko Nemanič.

V razpravi so sodelovali:
Nada Pervanja, konf. dell (Založništvo). IJokViment je pre.

več splošen in zato premalo zaveziijoč. V smernice bi bilo
treba vnesti konkretno katere OZD imajo pogoje za integra-
cijo. Nadalje kako se npr. Ljubljanska banka spreminja iz
nekdaj odtujenega centra £inančrie moči v institucijo zdru-
ženega dela, na katere oblikovanje bančne poslovne politake
vpli*vajo delavci v združenem delu.

Božidar ing. Satnec, KS Stara Ljubljana. V smernice se
,naj vključi naloga občine kako priti do novih lokacij za
gradnjo stanovanj zaradi pomlajevanja strukture prebivalštva

j občini. Ponovno naj se prouči režim stroge spomeniške za-
"ščite starih hiš v mestu' ter Jz seznama spomeniške zaščite
izločene hiše poruši in nadomesti z novogradnjo. Ti predeli
so predvsem na področju Stare Ljubljane, Pojjan in Trubar-
jeve ulice.

V zazidalno območje CO-1/14 Knafljev prehod naj se
po možnosti vključi izgradnja doma borcev, mladine in lipo-
kojencev. • ' .

Konferenca delegacij 42 (Klinične bolnice). V smernics
naj se vključi potreba za izboljšanje prostorskih razmer gi-
nekološke klinike v Ljubljani.

Ma.ida Ivanc, konf. del. 36 (Osnovne in srednje šole).
Uvajanje celodnevne šole je navedeno preveč splošno. Preid-
lagajo ustanovitev possbnega odbora, ki bi ga sestavljali pe-
dagogi, sociologi, starši, zastopniki KS, gradbeniki itd., ki bi
pripravili načrt prehoda na celodnevno šolo. Nadalje pred-
lagajo naj se poišče možnost, da bi tudi prosvetni delavoi
dobivali stanovanja iz solidarnostnega sklada.

Pri spremembi zazidalnega načrta CO-1/8 Gradišče naj
se predvidi ureditev rekreacijskih površin in prostor za even-
tualno dozidavo osnovne šole za potrebe celodnevnega pouka.

Jože Martinčič, KS Kolodvor. V proračunu občine naj
se v prihodnje predvidijo sredstva za vzdrževanje poditnlške-
ga doma Krajevne organizacije ZB Kolodvor v Pacugu.

Eva Istenič, konf. deleg. 37 (srednje strokovne in vttje
šole). Delegacija ugotavlja, da v smemice niso zajete srednje,
višje in visoke šole; da je premalo upoštevano sodelovanje
med občinami na področjii družbenih dejavnbsti; da je
gradivo s formalnega vidika nepopolno objavljeno. Oposso-
rila je tudi na težek položaj staršev in mladine ob predvi-
denem povišanju šolnine v glasbenih šolah.

Jovo Kovačevič, konf. delegacij 50 (organizacije ILA).
Predlagajo, da se v bodoče sprejemajo smernice pravočasno.

J<wo Saje, KS Tabor. Delegacija predlaga, da se v po-
glavje socialnega skrbstva vključi organizacija nege na domu
za ostaiele in tiste občane, katerih zdravstveno stanje zahte-
va stalnb nego in pomoč. Predlagajo tudi pospešeno izgrad-
njo institucrj za rehabilitacijo invalidov in • domov za osta-
rele osebe.

K 5. točkl dnevnega reda
Podpredsednik Izvršnega ^veta Miha dr. Likar je podnl

informacijo o poteku družbenega dogovarjanja o financiranju
skupne porabe za leto 1975. . '

V razpravi sta sodelovali: , ;

Nada Pervanja, konf. deleg.l. Delegacija se nfe strinja.»
zmanjševanjem programa dejavnosti s področja izobraževanja
prosvetniri* delavcev, z dvigom šolnine v glasbenih šolah in
odložitvijo akcije zagotovitve brezplačnih ufibenikov za učen-
ce v višinslcih krajih.

Pri programu zdravstvenega varstva pogrešajo konkretnih
ukrepov za zmaft^šanje čakalne dobe pri zobozdravstvenih
storitvah. Pri programu kulturni'h dejavnosti zahtevajo večjo
varčnost, selekcijo pri financiranju raznih revij in integracijo
časopisnih sredstev in moči na račun doseganja večje kva-
litete dnevnega tiska. • -

Majda Ivanc, konf. delegaeij 36. Delegacija se ne strinja
z zmanjšanjem že do sedaj izvajanega programa izobraževal-
ne dejavnosti in predlaga prerazdelitev sredstev namenjenih
za skupno porabo. V- glasbenih šolah naj se uvede degresivna
iestvica plačevanja šolnine. • ,

SKLEP: Pripombe delegatov bomo posredovali izvrSnini
odborom pristojnih samoupravnih interesnih skupnosti.

PBEDSEDNM:
Sekretar Skupščme občine Ljubljana Center
Ivaa Hafner ' Drago Finž



Točka 1b

Izvleček iz zapisnika
8. seje zbora združenega dela skupščine občine Ljubljana
Center, ki je bila v torek 25. 3 od 18.30 do 20.30 v veliki
sejnl dvorani na Magistratu.

Sejo je vodila predsedniea zbora Iva Prosenc. •
Zapisnik seje je vodil sekretar skupščine Ivan Hafner.
Predlagana je bila dodatna točka dneraega reda: »Dolo-

čitev prispevne sttfpnje za financiranje programa samoup-
ravne telesno-kulturne skupnosti za leto 1975.«

Pripombo na dnevni red je podal Stane Zonnan, dele-
gat konf. delegacij št. 17 (Trgovinske organizacije), da ne
more sprejeti nove točke dnevnega reda, ker za,to nima
poob)ast$a deJegacjje; gleče 7. točke dnevnega reda pa
smatra njihova delegačija, da ni potrebno, da skupščina
potrebuje statut ONPZ Galtex.

Pojasnilo glede potrditve statuta ONPZ Galtex je podala
tov. Ude Zora, nam. načelnika oddelka za splošne zadeve.
Pojasnilo glede nove todke dnevnega reda je podala pred-
sednica zbora tov. Iva Prosenc.

Predlog za dodatno 8. točko dnevnega reda je bil spre-
jet z večino glasov, 35 za, 2 proti, 13 vzdržanih. Sekretar
skupščine je ugotovil, da seji prisostvuje 50 delegatov in
da so po odmotu 4 delegati neopravičeno zapustili sejo.

Na 8. seji zbora je bil nato obravnavan naslednji

DNEVNI REp:

1. Potrditev zapisnika 7. seje zbora združenega dela, '
2. Vprašanja deiegatov,
3. Obravnava predloga odloka o pororačunu občine

Ljubljana-Center za leto 1975,
4. Obravnava programa dela in dogovorao ftnanciranju

skupnosti slovenskih občin za leto 1975,
5. odlok o ukinitivi sklada zadružbeno varsfrvo občine

Ljubljana-Center,'
6. Odlok o ukinitvi sklada za varstvo borcev NOV občine

Ljubljana-Cenetr,
7. Potrditev statuta ONPZ »Galtex«,
8. Predlog odloka o določitvi prispevne stopnje za fi-

nanciranje programa samoupravne interesne telesnokulturne
skupnosti za leto 1975.

Dnevni red je bil nato soglasno potrjen.
Na skupni seji je zbor verificiral pooblastila naslesdnjih

delegatov:

1. Nada Pervanja 19. Karel Londar
2. Anton Avsec 20. Edvard Mikolič
3. Ana Stolar " , 21. Zora Cerar
4. Milan Govekar 22. Emil Simon
5. Milivoj Stojanovič 23. Ing. Pranc Garvas
6. Silva Zivec 24. Justi šebe-
7. Silvo Pajk (oprav. odsot.) 25. (neoprav. odsoten)
8. Ing. Janez Stranjšak 26. Milica Tkalec
9. Andrej Goršič 27. Borls Pavldca

10. Pranc Mozetdč 28. Pavel Sebnik
11. Silvo Otorepec • • 29. Aljaž NučiC

Zora TrUal- 30. Pranci Mav
18. Fani fomiek " 31. Iivan Remic

Cvetka Horvat (neoprav. 32. Milica Hacin (oprav. od-
odsotna) sotna)

13. Henrika Nemec 33. Anton Grandič
Bojan Matko (neoprav. 34. Vida Tič
odsoten) Majda Luteič

M. Bojan SimčiC • 35. Drago Svetek
16. Cveto Kovač 36. Majda Ivanc
16. Vlda Vidmar 37. Eva Istenič
17. Stane Zorman 38. Adela 2gur
18. Franc Horvat 39- Nada Hojnii

Dušan Nečak 44. Miro Groser
40. Davorin Vuga 45. Uroš .Pirnat

Anton Sedlar 46. Ing. Ivan Urh (oprav. od-
41. Marija Kolarič soten)

'42. Dr. Majda Lunder 47. Franc Boškar
Ing. Martina šiler 48. Gabrijel Ambro&e
Marija Strikovič 49. Marija Mole
Ugo Fonda 50. Jovo Kovačevie

43. Dr. Zdravko Jauh 51. Viktor Berič

K 1. točki dnevnega reda:

Na izvleček zapisnika 7. seje in poročila o izvršitvi
sklepov ni bilo pripomb. Izvleček in poročilo sta bila soglas-
no potrjena.

K 2. točki dnevnega reda:

Delegati so postavili naslednja vprašanja:

Konferenca delegacij 40

Vemo, da so nekatere TOZD neupravičeno podaljšale
novoletne praznike na 3. in 4. januar. V zvezi s tem vpra-
šujemo:

1. Katere so bile te delovne oganizacije?-
2. Ali je bil uveden postopek proti kršilcem? \
3. Kakšna je bila pri tem materialna škoda?
4. Kakšna je pri tem moralno-politična odgovornost vo-

dilnih organov teh organizacij?
V zvezi z delegatskim vprašanjem o izgradnji VVZ Sta-

ra Ljubljana, postavljenim na 7. seji zbora KS, nas zanima
ali je bil začetek del gradnje 18. 3. ift bodo dokončana grad-
bena dela 18. 11. 1975.

Konferenea delegacij 11

1. Ker je Resljeva cesta zaprta, delno tudi Moša Pija-
dejeva ul., vprašujemo kako rešiti gost proinet na Masa-
rykovi ulici in pred Kolodvorom. Predlagamo, da bi ob
konicah urejali promet miličniki.

2. Kako je s prestavitvijo Avtobusne postaje? V kakš-
nem času se predvideva rešitev tegaproblema?

3. Z novim zakonom o gospodarjenju in upravljanju
stanovanjskih hiš, je s 1. 1. 1975 prenehalo poslovati Zelez-
niško stanovanjsko podjetje. Ker od izvršnega sveta SR Slo-
venije nismo dobili odobritve o nadaljnjem poslovanju naSe-
ga staiiovanjskega podjetja, so naše hiše brez upravljalcev.

^Vprašujemo, kdaj bo stanovanjsko podjetje DOM prevzelo
v upravljanje in gospodarjenje stanovanjske hiše bivšega
železniškega stanovanjskega podjetja.

Konterenca delegaclj 47

V proračunu občine za leto 1975 so predvidena sred-
stva za idejni projekt zdravstvenega doma Ljubljan-Center.
Ta idejni projekt je bil že izdelan. Zakaj se navedeni idej-
ni projekt ne prilagodi novim razmeram in uporabi brets
večjih dodatnih stroškov.

Konferenca delegaclj 3* .

1. želimo, da se nam predloži program porabe sred-
stev namenjenih za dejavnost Pionirskega doma v Ljublja-
ni: zanima nas struktura porabe teh sredstev, na posamez-
nb občino in podatek o socialni strukturi otrok, ki obiskuje-
jo dejavnosti v Pionirskem domu.

2. V zadnjem času se zopet »ventilira« vprašanje črne
prakse v zobozdravstvu. Strinjamo se z ukinitvijo te prakse,
vendar vprašujemo, ali bodo lahko javne zobne ambulante
zadovoljile vse potrebe občanov po zobozdravstvenih storit-
vah. Vemo, da danes ta služba ni naijboljše urejena.

Konlerenc^ delegacij 12:

Kda] bo sprejet nov pravilnik o pogojih in merilih aa
delitev staoovanj iz solidamostaega sklada, V 5. članu S.


